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БЕОГРАД – Упорни Савез војвођанских Мађара (СВМ) не одустаје од тврдње да Закон
о враћању имовине и обештећењу није добар. Председник те странке Иштван Пастор у
интервјуу за Курир подсећа да су посланици СВМ предали европском комесару за
проширење Штефану Филеу писмо са својим замеркама.

  

Шта сте написали у писму Филеу?

  

- Ништа што српска јавност већ није чула. Папир, страна и по, на којем је сажетак
ситуације на енглеском језику.

  

У којем кажете да су угрожена права мањина у Србији?

  

- Не права мањина, него људска права! Принцип колективне одговорности се није
примењивао ни на Србе 1990, па не треба ни на било који други народ. Кривица се мора
утврђивати индивидуално!

  

Да ли оправдавате намеру Мађарске да због овога блокира додељивање статуса
кандидата за ЕУ Србији?

  

- Оно што ми заступамо, то ће мађарска држава тражити.

  

Председник Борис Тадић најавио је решење у билатералним разговорима Србије и
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Мађарске?

  

- Треба да постоје и билатерални разговори између СВМ и ДС. И између Србије и
Мађарске.

  

Да ли сте разговарали о овоме с председником Тадићем?

  

- Нисам, али верујем да хоћу наредних дана.

  

Знате ли да је Закон о враћању имовине и обештећењу послат у ЕК и да није било
замерки.

  

- Не знам и не занима ме то. Ми имамо озбиљну задршку у односу на тај закон.

  

Хоћете ли подржати ребаланс буџета?

  

- Поднели смо амандман и уколико буде усвојен - да.

  

Можемо ли да кажемо да је Влада стабилна?

  

- Јесте.

  

Драгољуб Мићуновић је рекао да ће „бити избора ако буде уцењивања у
парламенту“?
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- То је логично. Ако постоје уцене и ако Влада нема већину, треба да буде избора. Ипак,
мислим да у овом моменту нити има мање нити више шансе за то него што је било у
протеклих годину, две, три. Ради се о крхкој парламентарној већини и сваки пут кад су
на дневном реду осетљиве теме то питање се покреће.

  

Да ли сте се ових дана чули с Томиславом Николићем и разговарали о коалицији?

  

- Последњи пут смо разговарали пре више од пола године.

  

У СНС кажу да сте њихов потенцијални партнер.

  

- Ми смо потенцијални партнер који је важан за легитимацију и зато се обично помињемо
у коалицијама.

  

(Курир)
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